
Wadensjö Byagille
Protokoll fört vid styrelsemötet den 18 november 2024

Närvarande;  Cecilia Nordin Persson, Eva Klang, Sofia Qvarnström, Maria Roos, Per Magnuson

1. Ordförande Cecilia öppnade mötet.
Per anmälde sig att föra protokoll.

2. Dagordningen fastställdes utan tillägg.

3. Föregående mötes protokoll har skickats ut av Per för påseende. Inga anmärkningar har 
inkommit. Protokollet godkändes.

4. Rapporter
A. Patrik redogjorde för det ekonomiska läget, via mail.
Inga nya medlemmar har inkommit.
Föreningens tillgångar är ca 69.000:-
Inkomst från quiz ca 500:-
Inkomst från kransbindning, drygt 300:-
B. Inga investeringar gjorda.
Förslag att inköpa blue-toth hötalare till stugan. Godkändes.
C. Hemsidan är uppdaterad. Ny uppdatering med Lucia eller inför-jul-träff med lussefika. 
Besked kommer imorgon tisdag. Glöggprovningen ska också läggas ut på hemsidan.
D. Vår Byastuga. 
Eva, som håller i listan över ”att göra”, meddelade att innerfönster kommer att sättas in på 
fredag eller lördag. Mail kommer så att vi kan hjälpas åt.
Trappan bör läggas till listan. Cementplattor till höger (utifrån sett) saknas och det vore bra 
om trappan fick plattor även där för att den ska bli säkrare. Sofia hör med Johan om han har 
plattor (finns ev i förråd på Annelund) att komplettera med. Grus från Hans räcker även till 
plattsättning.
Per presenterade ett förslag till avtal mellan vår förening och kyrkan. Ett förslag där kyrkan 
får tillgång till byastugan mot att kyrkan blir medlem och hjälper oss med en del praktiska 
saker. Förslaget – se bilaga.
E. Inga andra rapporter.

5. Skrivelser Leader har skickat enenkät till vår förening, en utvärdering av vårt projekt 
”Mötesplats Vadensjö”. Cissi har svarat på enkäten.

6. Aktiviteter, genomförda:
Quiz genomfördes med 12 deltagare. En trevlig kväll.
Halloween, 3 personer hjälptes åt med ansiktsmålning. Maria, utklädd till häxa, 
underhöll/skrämde barnen som väntade på sin tur att bli målade. 20-talet barn med vuxna.
Kransbindning, 10-talet deltagare. En uppskattad aktivitet.
Aktiviteter, kommande;
Glöggprovning den 22/11, Eva har ansvaret och har fått in en del anmälningar.
Lucia eller lussefika utan lussande barn. Besked kommer i morgon, 19/11. Cissi pejlar läget 
med Clara och Frida. Och det är den 8/12 kl 15.30.
Vårens aktiviteter:
Bestämdes att vi lägger in ett extra styrelsemöte med aktivitetsgruppen den 9/12 för att spika
vårens program.



7. Övriga frågor;
Inga övriga frågor.

8. Nästa ordinarie styrelsemöte är beslutat till den13/1/2025.

9. Cecilia avslutade mötet.

Vadensjö 18/11/2024

Per Magnuson Cecilia Nordin Persson
inhoppad sekreterare justerar, ordförande


